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Plats och tid Webmöte i Teams kl 17 - 19 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, Näringslivschef ordförande 
Roland Sjögren (KD) 
Lilly Bäcklund (S) 
Ingela Gotthardsson, kommunchef 
Anders Hjalmarsson, Västerbottens Handelskammare 
Ronnie Göransson, Företagarna 
Camilla Morén, Företagarna 
Calle Franklin, Företagarna 

Övriga närvarande Johan Danielsson, rektor Lycksele Lärcentrum deltog under § 192 

Justerare Calle Franklin 

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 189 -194 
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 Calle Franklin   
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§ 189   

Val av justerare  
 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Calle Franklin till justerare. 
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§ 190  

Genomgång av föregående protokoll 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 
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§ 191  

Näringslivsträff 2021  

 

Ärendebeskrivning 

I Näringslivsprogrammets handlingsplan 2021 – 2022 under rubriken ”En 

utvecklad dialog mellan kommunen och näringslivet” finns aktiviteten 

Upprätta ett årligt stormötesforum för näringslivet där näringslivsrådet står 

som värd.  

Träffens innehåll ska fokusera på företagsklimatet i Lycksele och ge 

möjlighet till dialog och samtal. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar att genomföra en näringslivsträff i 

oktober/november under förutsättning att smittspridningen är så låg att ett 

fysiskt arrangemang är möjligt. Näringslivskontoret får i uppdrag att påbörja 

planeringsarbetet. 
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§ 192  

Tema kompetensförsörjning. 

Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema  

 

 

Ärendebeskrivning 

Johan Danielsson, rektor Lycksele Lärcentrum, presenterar verksamheten 

vars huvuduppdrag är att vara utbildningsanordnare av vuxenutbildning. 

Presentationen beskriver pågående samt planerade utbildningar. Lycksele 

Lärcentrum samverkar inom VästerbottensVux som är ett samarbete mellan 

vuxenutbildningarna i samtliga 15 kommuner i Västerbotten. 

VästerbottensVux anordnar gemensamt yrkesutbildningar runt om i länet, 

både inom yrkesvux och yrkeslärling.  

https://vasterbottensvux.se/ 

För att Lärcentrum ska kunna planera och agera utifrån näringslivets 

kompetensbehov är dialog och informationsutbyte av största vikt, där är   

regelbunden kravprofilsinventering på vad näringslivet behöver ett viktigt 

verktyg och kan leda till att specifika behovsstyrda utbildningar planeras. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen och ger Näringslivskontoret i 

uppdrag att göra en återkommande inventering av kompetensbehovet i 

näringslivet. 

https://vasterbottensvux.se/
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§ 193  

Aktuell information 

 

Västerbottens Handelskammare: 

- Efter deltagandet i hearingen med Trafikverket kring trafiksatsningar 

i länet fortsätter nu en process där Trafikverket ska redovisa sitt 

planeringsuppdrag. 

- Deltagit i påverkansarbete under sommaren angående Cementa. 

Bakgrunden till den förestående krisen är att Cementa nekats ett 

förnyat tillstånd för att bryta kalksten i befintliga täkter i Slite på 

Gotland. Det innebär att när tillståndet löper ut under hösten så 

försvinner omkring 75 procent av den svenska cementproduktionen.  

- Checkpoint Young startar upp under hösten. 

- 29/9 arrangerar Västerbottens Handelskammare ett föredrag av 

Storbritanniens ambassadör i Sverige Judith Gough. 

- Planerar för ett kommande flygråd i Lycksele. 

 

Företagarna: 

- Kommer att genomföra en kampanj för nomineringar till Årets 

Företagare 

- Just nu publiceras presentationer av Företagarnas medlemmar på 

Facebook.  

- Fastighetsägarna och kommunen i Lycksele deltar i BID samverkan.  

BID står för Bussiness improvment district och är en amerikansk 

metod för att arbeta med stadsutveckling. Här har man samlat in 750 

000 kr och utifrån Köpmannens detaljplan ska en lekpark tillskapas 

innan nästa sommar. 

 

Lycksele kommun: 

- Samråd med Trafikverket 2 sept. 

- Digitala företagsbesök fortsätter att genomföras framöver. 

- Lycksele kommun har som en av femton kommuner, valts ut till ett 

utvecklingsprojekt för ökad effektivitet genom SKR. Politiker och 

tjänstepersoner deltar.  

- Lycksele kommun har blivit utvald till att delta i Svenskt Näringslivs 

utvecklingsprogram för kommuner 2021. 

- 1/9 tillträder Kerstin Olla-Grahn som Tf kommunchef fram till 1/11 

då Krister Normark, kommundirektör, tillträder. 
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- Detaljplanen för Köpmannen är beslutad. 

- Den regionala utvecklingsnämnden har avsatt medel till Trafikverket 

som genomfört en förstudie gällande persontrafik på järnväg för 

delsträckan Lycksele-Storuman. 

- Arbetar med att utveckla chefers organisatoriska förutsättningar 

under ett år. 

- En uppföljning av organisationsförändringarna 2015 och 2018 i den 

kommunala organisationen håller på att genomföras. 

- Projektet Nimr som drivs av Näringslivskontoret har medel för att 

stötta Corona drabbade företag. 

- I samverkan med Coompanion genomför Näringslivskontoret 

hållbarhetsprojektet Impact Academy 2030 med bland annat program 

för startups och samhällsentreprenörer. 

  

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 
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§ 194  

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


